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Interpelacj a

W imieniu mieszkafc6w osiedla Pofudnie zwracam siE z uprzejm4 pro5b4

o utwardzenie nawierzchni chodnika l4cz4cego ulicQ Planty I z ulicq Planty II - mieszcz4cego

sig pomigdzy terenem Szkoty Podstawowej nr 12 i Zespotu Szk6l Muzycznych a ogr6dkami

dziatkowymi. Chodnik ten pelni wain4 funkcjg komunikacyjnq i jest czgsto wykorzystywary

przez mieszkaricdw, kt6rzy chc4 dotrzei do szkoly, przedszkola, kodciola, rynku i innych

obiekt6w handlowych. Utwardzenie nawierzchni chodnika przyczyni sig do podwyZszenia

poziomu bezpieczeristwa i komforru mieszka"6c6w oraz pozytymie wptynie

na funkcj onalno66 osiedla Poludnie.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pozytywne rozpatrzenie powy2szej prodby.
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